
Referat 
1) Valg af dirigent 

Claus Mørup blev valgt 

2) Formandens beretning 

Læs beretningen efter referatet 

3) Revideret regnskab forelægges 

Regnskabet blev godkendt. Overskud på 4449,- 

4) Indkomne forslag 

Forslag til ændring af vedtægterne: 

Fra: § 7: Formanden indkalder til bestyrelsesmøder og leder forhandlingerne af disse. Der afholdes mindst 

ét hvert kvartal. Der føres protokol over møderne. 

Til: § 7: Formanden indkalder til bestyrelsesmøder og leder forhandlingerne af disse. Der afholdes møder 

efter behov. Der føres protokol over møderne. 

Forslaget blev vedtaget. 

5) Valg af bestyrelsesmedlemmer (bestyrelsen konstituerer sig selv) og 2 suppleanter vælges 

André og Christian Holm blev genvalgt som bestyrelsesmedlemmer og Christian Bager og Margit blev valgt 

som suppleanter. 

6) Eventuelt 

Generalforsamlingen foreslog at bestyrelsen kigger på en kontingent stigning på ca. 200,-, da kontingentet 

har ligget på samme beløb i 15 år. Det vil frigive lidt flere penge til vedligehold af vores udstyr. 

Flere medlemmer vil gerne være med til at søge om penge til en ny båd. Niels-Søren og Mikael Kræpping vil 

gerne være med i et udvalg. 

Båden vedligeholdes og udstyres med en Targa bøjle og evt. med en stige til dykkerne. 

 

 

 

 

  



Formandens beretning 
2023 har været et specielt år for Vandbisserne, når vi ser på antallet af medlemmer. Ved vores seneste 

kontingentindbetaling var der 35 betalende medlemmer mod kun 21 for 4 år siden. Det er en dejlig 

fremgang, da de fleste af de nye medlemmer også er meget aktive, så der kommer masser af gode dyk op, 

som ser ud til at lokke flere af ”tørdykkerne” ud i vandet igen. 

Det er ikke kun på antallet af dyk, vi kan se en fremgang – det er også på økonomien. Hvor vi for 4 år siden 

kun lige kunne få enderne til at hænge sammen, har vi i dag mulighed for at servicere båden, udstyret og 

kompressoren, uden at skulle vende hver en krone. Det er dejligt at se, at der også er nogen, som gerne vil 

være med til netop disse opgaver, så det ikke kun er bestyrelsen, som står for det hele – tak! 

Vi afholdte en håndfuld prøvedyk for flere interesserede, og formålet var at de skulle begynde deres OWD, 

men ingen har endnu skrevet sig op – årsagerne er bl.a. graviditet og ”andre planer”. Vi håber at vi kan få 

nogle med i 2024… 

Socialt har vi som altid haft svømmehallen hen over vinteren og vi har afholdt endnu en velbesøgt 

julefrokost. En hverdags aften trækker altså bare flere til julefrokosten, da det tydeligvis er lettere at få 

kalenderen til at hænge sammen derhjemme. 

Sidste år indførte vi også betaling via MobilePay. Det koster os gebyrer på ca. 500,-, men i forhold til hvor 

nemt det tilsyneladende har været at få betalt kontingenter og leje af udstyr, så er det givet godt ud – i 

stedet for at kontingentopkrævningerne strækker sig over 3 måneder, tog det kun 4 uger denne gang. 

Jeg håber at vi i 2024 får enten et OWD eller et AOWD hold op at køre, og så håber jeg at alle får dykket alt 

det, som de har tid og lyst til. 

Vi ses i vandkanten! 


